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Protokół Nr 39 /22 

posiedzenia Komisji Społecznej  

 z dnia 28 listopada 2022 r. 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji ( Lista obecności w załączeniu). Wójt 

Gminy – J. Gołubowski, B. Masalska – Skarbnik Gminy, J. Chomczuk – Sekretarz Gminy, L. 

Tarasiewicz – Dyrektor SP w Narewce. Przewodniczący Komisji P. Nieścieruk, powitał 

obecnych i przedstawił porządek obrad posiedzenia (5 głosów „za”), który przedstawia się 

następująco:   

1. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022 na terenie 

gminy.  

2. Rozpatrzenie projektów uchwał na XLII sesję Rady Gminy. 

3. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2021/2022 na terenie gminy.  

 

Dyrektor SP w Narewce L. Tarasiewicz przedstawiła informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022 na terenie gminy. (W załączeniu) Dyrektor SP w 

Narewce podkreśliła, że wśród uczniów brak jest zainteresowania nauką, stąd też niskie wyniki 

egzaminów. Poruszano tematy pracowników zatrudnionych w szkole, kiermaszu szkolnego i 

przeznaczenia środków finansowych, remontu sali gimnastycznej. W tym miejscu rozpoczęto 

dyskusję w temacie inwestycji polegającej na budowie Centrum Sportu i Edukacji w Narewce 

i ewentualnego wykorzystania przez młodzież szkolną. Podejmowano dyskusję w temacie 

aktywności fizycznej młodzieży. Innych uwag nie zgłaszano. 

Do punktu 2-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XLII sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc 

uwag) n/w projekty uchwał wniesione pod obrady XLII sesji w dniu 30 listopada 2022 r. 

dotyczące projektów uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2022;  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2022-2030; 

Skarbnik Gminy B. Masalska szczegółowo przedstawiła projekty uchwał i omówiła 

zgodnie z objaśnieniami zawartymi w załączniku Nr 6 do projektu uchwały. Członkowie 

Komisji przy 4 głosach „za”, 1 „wstrzymujący się” zaopiniowali pozytywnie zaproponowane 

projekty uchwał. 



 

- powołania Młodzieżowej Rady Gminy w Narewce;  

- uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Narewka z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023 r.; 

Zapytania dotyczyły zwiększenia wysokości środków dla organizacji pozarządowych 

na realizację zadań wynikający z uchwały. Członkowie Komisji przy 4 głosach „za”, 1 

„wstrzymujący się” zaopiniowali pozytywnie zaproponowane projekty uchwał. 

- ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od  

domku letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe;  

Sekretarz Gminy J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały i omówił stawki 

zaproponowane w projekcie uchwały. Członkowie Komisji przy 5 głosach „za” zaopiniowali 

pozytywnie zaproponowany projekt uchwały. 

 

- zmieniająca uchwałę Nr XXXIII/216/2021 Rady Gminy Narewka z dnia 30 listopada 2021r. 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej 

opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik. 

 

Członkowie Komisji podejmowali dyskusję w temacie stawek opłaty za 

gospodarowanie odpadami. B. Birycka podejmowała temat wnoszenia opłat przez 

kwaterodawców i ilości wystawianych worków na odpady. Członkowie Komisji przy 2 

głosach „za”, 2 „przeciw” i 1 „wstrzymujący się” nie zaopiniowali projektu uchwały 

pozostawiając jej rozstrzygniecie na najbliższą sesję.  

Do punktu 2-go. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach podejmowano temat dystrybucji węgla dla mieszkańców. 

Sekretarz  Gminy J. Chomczuk  wyjaśnił, że wytypowana została jednostka OPAL lub 

ENERGO, analizowane są złożone oferty. Podkreślił, że nie wiadomo kiedy nastąpi 

dystrybucja. Poruszano temat oświetlenia świątecznego, sylwestra „pod chmurką” w Narewce. 

P. Nieścieruk zgłosił naprawę znaku z nazwą miejscowości Kapitańszczyzna oraz 

ustawienie znaku Lewkowo Stare przy zakładzie ceramiki Budowlanej w Lewkowie Starym.  

Podejmowano także temat funkcjonowania GOK-u połączonego ze sportem w ramach 

jednej instytucji. Wójt wyjaśnił, ze na sesje zaproszeni zostaną przedstawiciele instytucji, które 

realizują łącznie takie działania.  



K. Szwarc wystąpiła z zapytaniem o wskazanie miejsca odbywania się zajęć Kół 

Gospodyń Wiejskich i zaapelowała o zakup szafy dla KGW Łuczyna.  

Podejmowano także temat konkursu kolęd i najbardziej oświetlonej posesji w okresie 

świątecznym.  

Odnośnie zgłoszonych wniosków Wójt Gminy wyjaśnił, że zostaną zrealizowane.   

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodniczący posiedzenia 

                   Paweł Nieścieruk 

 


